
Jan Jaap Heij
‘Vrouwenquota

 geen issue

De aanwezigheid van vrouwen op een redactie 
vindt hij belangrijk. ‘Zowel in een krant als op 
een redactie krijg je met een gemengde groep 
een andere sfeer. Vrouwen hebben wat andere 
interesses, gedragen zich binnen een groep op 
een andere manier. De combinatie werkt het 
prettigst.’ Hij werkt veel ’s nachts, want de helft 
van de week heeft hij de zorg over zijn twee 
jonge kinderen, van twee verschillende vrouwen. 
Op maandag- en dinsdagavond gaat hij daarom 
nooit naar een borrel of partij. Jan-Jaap Heij 
(43), hoofdredacteur van De (Nieuwe) Pers, 
langs de Feministische Meetlat.

Of het interview ook aan het einde van de week kan plaatsvin-
den, vraagt Jan-Jaap Heij, hoofdredacteur van het opgeheven 
gratis dagblad De Pers. Hij heeft de afgelopen week ‘140 uur’ 
aan de digitale doorstart van de krant gewerkt, zegt hij. Voor 
het eerst sinds de opheffing heeft hij zichzelf twee dagen vrij 
gegeven. ‘Het is me nauwelijks opgevallen dat ik werkloos ben 
geworden.’ 

Heij – in het verleden o.a. hoofdredacteur van Intermediar en 
adjunct van Vrij Nederland – is sinds de oprichting van De Pers 

in 2006 bij de krant betrokken. Toen de investeerders eind maart 
de stekker uit de noodlijdende krant trokken, kwam er vrijwel 
direct een lobby op gang voor een digitale doorstart. Heij en uit-
gever Ben Rogmans lieten weten bereid te zijn er zelf mede in te 
investeren. Iets wat Heij zich kan veroorloven, omdat hij op jonge 
leeftijd een fortuin binnenharkte op de beurs. (‘Mijn pensioen’, 
zegt hij er zelf over.) 

Toch pakken zich ten tijde van dit interview donkere wolken 
samen boven De Nieuwe Pers; de grootste investeerder blijkt in-
eens onzeker. ‘Er is een gerede kans dat het goed komt’, zegt Heij. 
‘En er is ook een kans dat het niet goed komt. Het is zuur, maar 
dat heb je met dit soort projecten; die kunnen ook fout gaan.’ Hij 
praat er zakelijk over. Met een nuchterheid die je misschien niet 
verwacht van iemand die al weken knokt voor een doorstart. 

Maar Heij is als hoofdredacteur meer een man van cijfers dan 
van emotie. In een oud interview zegt hij dat werknemers hun 
persoonlijke problemen beter met een ander kunnen bespreken 
dan met hem, en het persoonlijk inrichten van je werkplek vindt 
hij totale onzin. ‘Het is niet zo dat jouw privésituatie me niks kan 
schelen’, legt hij uit. ‘Ik zeg alleen dat er op deze wereld empati-
scher mensen rondlopen dan ik.’ 

Hoe kom je zo weinig empatisch?  
‘Zo ben ik geboren.’ 

Dat is het?
‘Nou ja, laten we het niet overdrijven. Het is niet zo dat ik niets 

van emoties begrijp, het is alleen niet mijn sterkste kant. 
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